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Förvaltningens samlade bedömning är att nämnden ska 

vidareutveckla befintliga verksamheter till en tydlig 

”Stockholmsmodell” för det fortsatta arbetet med samverkan med 

företag för att öppna fler vägar till arbete för nämndens målgrupper. 

Denna modell ska hämta inspiration och ideer från de verksamheter 

som förvaltningen kartlagt inom ramen för sitt utredningsuppdrag. 

De arbetsmodeller som används i dessa verksamheter innehåller 

många komponenter som staden redan använder i sitt arbete, men 

ger även inspiration till struktur och utveckling av stadens insatser. 

Förvaltningen har redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande daterat den 

3 december 2015. 

 

Beslutsgång 

Ordföranden Emilia Bjuggren (S) föreslog, med instämmande från 

samtliga ledamöter, att nämnden skulle besluta enligt förvaltningens 

förslag till beslut. 
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§15 

Månadsrapport för november 2015 

1. Arbetsmarknadsnämnden godkänner månadsrapporten och 

beslutar att lägga den till handlingarna 

Särskilt uttalande 

Vice ordföranden Johanna Sjö m.fl. (M) samt ledamoten Johan 

Fälldin (C) lämnade följande särskilda uttalande. 

 

Det har varit stora löften och många ord från den rödgrönrosa 

majoriteten när det gäller visstidsanställningar och nya jobbtorg för 

unga. Löften som ställts ut utan att kontrollera mot verkligheten 

hinner ikapp, och nu ser vi hur insatser för unga visstidsanställda 

inte blir av i utlovad omfattning. De nya jobbtorgen för unga har 

också tagit mer tid än utlovat i anspråk – så tid och resurser har 

lagts till en bildmässig omorganisation men har inte hjälpt några fler 

unga till arbete. 

 

Med Åsö Vuxengymnasiums återkommande ekonomiska 

bekymmer är det märkligt att majoriteten vidhåller att detta är 

modellen att kopiera och utveckla, snarare än att bygga vidare på 

dugliga entreprenörer som levererar inom givna ekonomiska ramar. 

Att låta stockholmarna stå risken och ge sig till att bli större 

konkurrent till de redan befintliga kompetenta utförare som står till 

buds är ekonomiskt oförsvarbart. 

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Ofelia Namazova (KD) lämnade följande 

ersättaryttrande. 

 

Det har varit stora löften och många ord från den rödgrönrosa 

majoriteten när det gäller visstidsanställningar och nya jobbtorg för 

unga. Löften som ställts ut utan att kontrollera mot verkligheten 

hinner ikapp, och nu ser vi hur insatser för unga visstidsanställda 

inte blir av i utlovad omfattning. De nya jobbtorgen för unga har 

också tagit mer tid än utlovat i anspråk – så tid och resurser har 

lagts till en bildmässig omorganisation men har inte hjälpt några fler 

unga till arbete. 

 

Med Åsö Vuxengymnasiums återkommande ekonomiska 

bekymmer är det märkligt att majoriteten vidhåller att detta är 

modellen att kopiera och utveckla, snarare än att bygga vidare på 

dugliga entreprenörer som levererar inom givna ekonomiska ramar. 


